

Milton Exhibits & Engineering (Shanghai) Ltd.
Guangzhou Branch

Address: Room 2403-2405, Central district, Jiangwan Commercial Center, 298 Yanjiang Middle Road, Yuexiu District, Guangzhou, 510115, China

Attn: Mr Terry Shen (Halls 11, 12)

Tel: +86 20 8128 3147

Email: terryshen@milton-gz.com

Attn: Ms Vena Zheng (Halls 13, 14)

Tel: +86 20 8128 3103

Email: venazheng@milton-gz.com

Attn: Mr Ryan Wu (Hall 15, 16)

Tel: +86 20 8128 3109

Email: ryanwu@milton-gz.com

**Login and complete the order
on or before 17 March 2026**

<https://toyshow.milton-exhibits.cn/>

Please login to the link below to complete the order

→ <https://toyshow.milton-exhibits.cn/>

Item	No.	Description	Unit Price (RMB)
Lighting-use power	1	16A/220V Single-phase (<3.5KW)	1,100
	2	16A/380V Three-phase (<8KW)	1,780
	3	32A/380V Three-phase (<16KW)	2,600
	4	63A/380V Three-phase (<30KW)	4,550
	5	125A/380V Three-phase (<62KW)	9,200
Electrical Box Deposit	6		1,000
Electrical box industrial interface (includes 1m cable)	7	16A/220V Single-phase	150 each
	8	16A/380V Single-phase	200 each
	9	32A/380V Three Phase	250 each
Temporary power supply for move-in	10	16A/220V	550

※ **Note: Official Contractor will issue a payment notice after receiving the order. Please complete payment.**

Remarks:

- Additional order received after 17 March 2026 is subjected to a 20% surcharge and for onsite order (Subject to availability).
- For exhibitor or appointed contractor, please sketch power points on a separate drawing.
- The location of electrical box shall be informed to the official contractor 15 days before move-in. Relocation of electrical box will NOT be accepted onsite.
- The prices above are only for indoor booth. All items are on rental basis only.
- Raw Space Exhibitors should order the individual power point (minimum 15Amp / 380V) with its own distribution box equipped with circuit breaker and leakage protector. All power main installation from source to outlet must be carried out by the Official Contractor.
- The electrical power outlets are strictly for single exhibit / machinery usage only. Power outlets are not to be used for lighting purposes. According to venue's regulations, 24-hour power supply will be three times of electricity fee.
- For other request or enquiry, please contact the official contractor.



toy & hobby



baby & stroller



licensing

表格 C02b

租用额外设施 (电力供应)

名唐展览服务(上海)有限公司广州分公司

地址: 广州市越秀区沿江中路 298 号江湾商业中心

中区 2403-2405 室

联系: 沈先生 (11, 12 号馆)

电话: +86 20 8128 3147

电邮: terryshen@milton-gz.com

联系: 郑小姐 (13, 14 号馆)

电话: +86 20 8128 3103

电邮: venazheng@milton-gz.com

联系: 吴先生 (15, 16 号馆)

电话: +86 20 8128 3109

电邮: ryanwu@milton-gz.com

请于 2026 年 3 月 17 日或之前
直接登录以下链接完成表格:
<https://toyshow.milton-exhibits.cn/>

如需订购电力供应, 请登录连结完成下单

→ <https://toyshow.milton-exhibits.cn/>

项目	编号	项目	展期价格 (人民币)
照明用电	1	16A/220V 单相电源 (<3.5KW)	1,100
	2	16A/380V 三相电源 (<8KW)	1,780
	3	32A/380V 三相电源 (<16KW)	2,600
	4	63A/380V 三相电源 (<30KW)	4,550
	5	125A/380V 三相电源 (<62KW)	9,200
电箱押金	6	电箱押金	1,000
电箱工业接口 (包含 1 米电缆)	7	16A/220V 单相电源工业接头	150 / 个
	8	16A/380V 三相电源工业接头	200 / 个
	9	32A/380V 三相电源工业接头	250 / 个
施工用电	10	16A/220V 施工临时用电	550

※注: (大会指定承建商收到订单后会开出付款通知书, 请按照付款通知书上的要求完成付款)

备注:

1. 于2026年3月17日后收到的租用额外展位设备申请将收取20%手续费(现场不保证供应)。
2. 租用以上项目的参展商或其承建商请在单独的图纸上画出电源连接点的示意图。
3. 现场不接受更改任何电箱位置, 请务必于布展前 15 天确认安装位置。
4. 以上报价仅针对室内展位, 所有设备只供租借用途。
5. 租用光地展位的参展商必须单独申请电源。所有参展商 / 搭建商须自备工业接口及电缆接驳二级电箱, 以及有断路器和漏电保护装置。所有主电源安装都必须由大会指定承建商进行。
6. 每一个电源插座只能用于单一个展览品 / 机器。电源插座不得用于照明用途, 24 小时供电不能作为不间断电源使用。按展览中心规定, 24 小时电源费用将以三倍电费计算。
7. 如有其他要求或查询, 请直接跟大会指定承建商联系。